
Hej  

 

Jeg vil lige fortælle vores lille historie angående mit ryge stop ved hjælp af dampen. 

 

Jeg har røget siden jeg var 13år ca "den gang var det sejt" og man tænkte ikke over følgerne. Men i dag 

sidder man så med begyndende KOL grundet cigaretterne, blev 40år sidste år. 

Inden jeg begyndte at dampe røg jeg ca 20stk LA og havde lige ledes prøvet ALT for at stoppe med at ryge, 

det vil sige plastre - tyggegummi - inhalator ect ect.. 

Hostede og hakkede som en gal samt kondien var også væk.. 

 

Da min gamle mor så overtalte mig til at prøve dampen sprang jeg på med det samme og trappede stille ud 

af cigaretterne, og i dag er jeg helt smøg fri grundet dampen,samt mine smagsløg er kommet tilbage og min 

kondi ! 

 

Men nu begynder det det svære, at se sort for os der damper og gerne vil blive ved med det, grundet det nye 

lov forslag.. 

 

Jeg er helt enig med jer om, at der skal være en lov omkring dampen. 

 

Jeg vil dog ønske at i læser op på fakta fra DADAFO´s hjemme side omkring hvad dampen gør og er, i 

stedet for at tage KB´s ord for gode vare altid, da de kun ønsker at hytte egne rækker og indtægter fra 

tobaks industrien/ medicin industrien.. 

 

Mvh en fortvivlet damper 

 

Kennet Bodal 
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